
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 10/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.306/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση απόφασης Σ.Σ της 3ης Συνοικίας υπέρ  
της χορήγησης άδειας εκμ/σης περιπτέρου στην 
Ελευθερία Μπαντή και καθορισμός του χώρου 
τοποθέτησής του». 

 
       Σήμερα 30 Ιουνίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   ημερομηνία 26-6-1997 
γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους και παρέδρους 
σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα  18 μέλη. 
 
Παρόντες                                  Απόντες                                Παρόντες Πάρεδροι                           
                              

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης   
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου   
4. Κ. Κόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου    
5. Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
6. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης   
7. Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης   
8. Ε. Λελεκάκης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Μαρκούλης   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Καραντουμάνης     
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 298/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης  αποχώρησε   ο κ.  Κ.Κόλβατζης.  Κατά   τη 
15. Ε. Σοφιανίδης συζήτηση της   υπ’αριθ. 307/97 απόφασης  αποχώρησαν 
16. Β. Τσίλης οι κ.κ.   Α.Δελαβερίδης   και Α. Μαρκούλης.   Κατά τη 
17. Δ. Ζαμάνης συζήτηση της υπ’ αριθ. 311/97 απόφασης αποχώρησαν 
18. Μ. Αδαλόγλου οι κ.κ.  Ι.Κουρουζίδης και  Ε.Παναγιωτίδης.   Κατά  τη  

   συζήτηση της υπ’ αριθ. 318/97 απόφασης αποχώρησε ο 
   κ. Δ.Ζαμάνης. 
    
    
    
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του Συμβουλίου το από 3-6-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών 
κ. Κων/νου Πουλασουχίδη που έχει ως εξής: 
 Η Νομ/κή Αυτ/ση Ημαθίας με το υπ’ αριθ. 3479/96 έγγραφό της ζητάει εισήγηση του 
ΔΣ σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν.1416/84 στο αίτημα της Ελευθερίας 
Μπαντή κατοίκου Βεροίας για τοποθέτηση περιπτέρου σε διάφορες θέσεις στο κέντρο της 
πόλης. 
 Το ΔΣ με την υπ’ αριθ. 56/97 απόφασή του στηριζόμενη σε εισήγηση του 1ου ΣΣ 
απέρριψε το αίτημα της Ελευθερίας Μπαντή. 
 Με την από 6-5-97 αίτησή της η Ελευθερία Μπαντή ζήτησε εκ νέου την τοποθέτηση 
του περιπτέρου της στην οδό Μ. Μπότσαρη 35. 
 Το 3ο ΣΣ με την υπ’ αριθ. 21/97 απόφασή του και σε εφαρμογή της υπ’ αριθ. 488/91 
απόφασης του ΔΣ «περί μεταβιβάσεως αρμοδιοτήτων στα ΣΣ» ενέκρινε το αίτημα της 
Ελευθερίας Μπαντή αφού τηρήσει τις αποστάσεις από το υπάρχον περίπτερο. 
 Σύμφωνα με το άρθρο 171 παρ. 9 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ) «οι πράξεις των ΣΣ 
αποστέλλονται στον Δήμο και με βάση αυτές εκδίδεται σχετική απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου ή της Δημαρχιακής Επιτροπής, ανάλογα με το αντικείμενο και την αρμοδιότητα 
του οργάνου, μέσα σε δύο μήνες από τότε που περιήλθαν στον Δήμο. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Παπουλίδης, πρόεδρος ΣΣ της 3ης Συνοικίας : Η προτεινόμενη θέση είναι σε 
πεζοδρόμιο και σε κοντινή απόσταση υπάρχει άλλο περίπτερο. 
 Πρόεδρος :Δεν υπάρχει κάποια άλλη θέση; 
 Παπουλίδης : Αυτό είναι θέμα της  αιτούσας. Ας υποδείξει άλλη θέση κι’ εμείς θα το 
δούμε. 
 Πρόεδρος :Θα μπορούσε από κοινού να βρεθεί μία λύση. 
 Ορίστε ερωτήσεις προς τον πρόεδρο του ΣΣ. 
 Ζαμάνης :Το άλλο περίπτερο  βρίσκεται στο ίδιο πεζοδρόμιο; Δεύτερο, από που 
προέκυψε αυτό που λέτε κοντά; 
 Παπουλίδης :Είναι απέναντι.Είχε συζητηθεί στο ΔΣ ότι πρέπει να υπάρχει μία 
απόσταση 50 μ. Αυτό πρέπει να ισχύει. 
 Πρόεδρος :Είναι λιγότερο από 50 μ; 
 Παπουλίδης :Ναι. 
 Παναγιωτίδης : Μιλάμε για την οδό Μ. Μπότσαρη. Εάν θέλει ένα παιδί να  περάσει 
το δρόμο για να πάει στο άλλο περίπτερο δεν θα κινδυνεύσει; Δεν θα ήταν καλό να υπάρχει 
κι ένα  περίπτερο απ’ αυτή την πλευρά για τη διευκόλυνση των κατοίκων της άλλης πλευράς; 
 Πρόεδρος :Αυτό δεν είναι ερώτηση. 
 Παπουλίδης :Κάποτε είχαμε κατηγορηθεί ότι ήρθαμε από τους δρόμους εδώ στα ΣΣ. 
Αν θέλετε  δώστε δεν έχουμε αντίρρηση. Εμείς λέμε ότι είναι κοντά και επάνω σε 
πεζοδρόμιο. 
 Ποτουρίδης :Θεωρώ ότι η απόφαση είναι ορθή σύμφωνα με τα έως σήμερα 
πεπραγμένα. Εχουν επίσης απορριφθεί αιτήσεις για μαγαζιά της περιοχής με αυτό το 
σκεπτικό. Ομως με το δεδομένο ότι εκεί είναι πλατεία και είναι ένας πολυσύχναστος δρόμος 
θα πείραζε στο ΣΣ αν δινόταν άλλη μία άδεια κατά παράβαση της απόστασης; 
 Παπουλίδης :Δεν μας πειράζει. Θέλουμε την εξυπηρέτηση του κόσμου. Υπάρχει 
όμως αυτό το πρόβλημα. 
 Δήμαρχος : Που ακριβώς είναι αυτό το σημείο; 
 Παπουλίδης :Στην πλατεία Μ.Μπότσαρη δίπλα από την στάση των αστικών 
λεωφορείων. Μπορεί επίσης να υπάρξουν και αντιδράσεις από τον ιδιοκτήτη του άλλου 
περιπτέρου. 



 Πρόεδρος :Είναι εδώ η αιτούσα; 
 Λιούλιας Δημ. εκπρόσωπος της αιτούσης :Εχει δίκιο ο κ. Παπουλίδης. Η απόσταση 
είναι μικρή. Το περίπτερο θα εξυπηρετεί τον κόσμο και τον δρόμο διότι σε μία απόσταση 1 
χιλ. υπάρχει ένα περίπτερο. Δεν μπορεί να μπει σε άλλο σημείο διότι  είναι στενά τα 
πεζοδρόμια. Επαγγελματικά τα περίπτερα δεν θα έχουν καμία ανάμειξη. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Παναγιωτίδης :Δηλώνω ότι δεν πρόκειται για κανέναν ψηφοφόρο μου. Εάν μία άδεια 
έπρεπε να δοθεί ποτέ για θύματα πολέμου είναι της κας Μπαντή. Είχε  θύμα πολέμου και 
μέχρι σήμερα αξιοπρεπώς δεν ζήτησε τίποτε από την πολιτεία. 
 Εχει ξαναέρθει το θέμα στο ΔΣ και επειδή δεν βρήκαμε μέρος το αναβάλλαμε. 
Σήμερα βρίσκεται αυτή η θέση. Εξυπηρετούμε με αυτό μία ολόκληρη περιοχή χωρίς να 
κινδυνεύει να διασχίσει το δρόμο. Η υπόλοιπη περιοχή μπορεί να συντηρήσει το υπάρχον 
περίπτερο. Ενδεχομένως αυτό να μην το έλαβε υπόψη του το ΣΣ. Γι’ αυτό έκανα την 
ερώτηση στον πρόεδρο του ΣΣ  για να βοηθήσω μία κατάσταση.Συνήθως θέλω να συμφωνώ 
με τα ΣΣ και είμαι απ’ αυτούς που τα στηρίζω και τα πιστεύω. 
 Πρόκειται για μία ιδιαίτερη περίπτωση. Ακόμη θα εξυπηρετηθεί κι’ ένας άνεργος 
νέος. 
 Το ΔΣ πρέπει να σκεφθεί όλα αυτά και να δώσει την άδεια για να τοποθετηθεί εκεί το 
περίπτερο  και να ικανοποιήσουμε έτσι μία πατριωτική υποχρέωση απέναντι στην αιτούσα. 
 Ποτουρίδης :Εχουν απορριφθεί μέχρι σήμερα 3 αιτήσεις τους για τον ίδιο ακριβώς 
λόγο. Με εντυπωσίασε ότι ένα νέο παιδί θέλει να κάνει ένα επάγγελμα, έστω με την άδεια 
της γιαγιάς. 
 Με το δεδομένο ότι είμαι κάτοικος αυτής της περιοχής και έχω μία άμεση γνώση της 
ανάγκης ενός τέτοιου περιπτέρου θα μπορούσε να τοποθετηθεί εκεί το περίπτερο. Το πλάτος 
του πεζοδρομίου είναι αρκετό για το σκοπό αυτό με τον όρο όμως ότι δεν θα τοποθετήσει 
ψυγεία απ’ έξω και να γίνει ένα μικρό SUPER-MARKET. Αυτό θα πρέπει να είναι και 
δέσμευση του ενδιαφερομένου αν τελικά πάρει την άδεια.Θα μπορούσε επίσης να μπει 
απέναντι, εντός της πλατείας και να εξυπηρεσήσει έτσι εκείνη την περιοχή, με το  δεδομένο 
ότι οι κάτοικοι αυτοί εξυπηρετούνται από τα περίπτερα της Πλ.Ωρολογίου και του Πάσα-
Κιόσκι και όχι της Μυτιλήνης. 
 Μπορούν να βγουν δύο αξιοπρεπή μεροκάματα από τα δύο περίπτερα. 
 Αδάμου :Συμφωνώ με τους προλαλήσαντες. Υπάρχει όμως μία απόφαση ενός ΣΣ και 
μέχρι σήμερα υπάρχει πάγια τακτική του ΔΣ να είμαστε σύμφωνοι με τη γνώμη του. Το θέμα 
είναι αν θα μπορούσε να υπάρξει κάποιο σημείο κοινής αποδοχής,ενδεχομένα εκεί κοντά, 
που να ξεπερνάει την απόσταση των 50 μ. 
 Εχει έρθει πολλές φορές θέμα για χορήγηση   αδείας  στην αιτούσα. Βλέπω το θέμα 
αυτό με συμπάθεια. 
 Κουρουζίδης : Συμφωνώ με τη θέση. Εχω όμως να συμπληρώσω ότι υπάρχει μία 
πλατεία. Σε άλλες πλατείες υπάρχουν περισσότερα του ενός περίπτερα. Επί πλέον είναι και 
ένας κεντρικός δρόμος και για λόγους ασφάλειας πρέπει να εξυπηρετηθούν οι κάτοικοι. Να 
δοθεί μία λύση. 
 Τάκης :Το περίπτερο θα εξυπηρετήσει κυρίως αυτούς που κατεβαίνουν την 
Μ.Μπότσαρη. Είναι δίκαιο το αίτημα. Εχει απορριφθεί πολλές φορές το θέμα και κάποτε 
πρέπει να δοθεί μία λύση. Θα ήταν καλό να συμφωνήσουμε με το ΣΣ να πάει λίγο πιο πέρα, 
για  να μην υπάρχει πρόβλημα με το άλλο περίπτερο. 
 Δήμαρχος :Συζήτησα προηγουμένως με τον πρόεδρο  του ΣΣ και συμφωνεί να 
τοποθετηθεί εκεί το περίπτερο βρίσκοντας έναν χώρο που να διασφαλίζει τη μεγαλύτερη 
δυνατή απόσταση από το υφιστάμενο περίπτερο για να μην έχει ούτε το ΔΣ  ούτε το  ΣΣ 



πρόβλημα και  με κάποιον άλλο  ο οποίος  είναι αναξιοπαθών, έχει προσφέρει και αυτός 
στην πατρίδα και έτυχε αυτού του ευεργετήματος. 
 Νομίζω ότι αυτό είναι και το πνεύμα στο οποίο κινείται όλο το ΔΣ. Να τοποθετηθεί, 
με τη σύμφωνη γνώμη του ΣΣ, σε κάποιο χώρο που να εξασφαλίζει τη μεγαλύτερη δυνατή 
απόσταση. Πάντως στην πλ. Μ.Μπότσαρη. Συμφωνείτε κ. Παπουλίδη; 
 Δελαβερίδης :Ο πρόεδρος δεν εκφράζει το ΣΣ. 
 Πρόεδρος :Αυτό λέω. Το ΔΣ συνηγορεί στο να δοθεί η άδεια στο σημείο που 
αναφέρθηκε και θα το δούμε επί τόπου. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
 Δελαβερίδης :Δεν συμφωνώ. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 3-6-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.-Το υπ’ αριθ. 3479/96 έγγραφο της Νομαρχιακής Αυτ/σης Ημαθίας με το οποίο ζητάει την 
εισήγηση του Δήμου προκειμένου να εξατασθεί η δυνατότητα χορήγησης άδειας 
εκμετάλλευσης περιπτέρου  στην Ελευθερία Μπαντή. 
3.-Την από 6-5-97 αίτηση της  Ελευθερίας Μπαντή σύμφωνα με την οποία ζητάει την 
τοποθέτηση περιπτέρου στην οδό Μ. Μπότσαρη 35. 
4.-Την υπ’ αριθ. 488/91 προγενέστερη απόφασή μας σύμφωνα με την οποία μεταβιβάσθηκε 
η αρμοδιότητα αυτή στα ΣΣ. 
5.-Την υπ’ αριθ.21/97 απόφαση του ΣΣ της 3ης Συνοικίας με την οποία εγκρίνεται η 
χορήγηση άδειας τοποθέτησης περιπτέρου στην Ελευθερία Μπαντή επί της οδού Μ. 
Μπότσαρη αφού τηρηθούν οι αποστάσεις από το υπάρχον περίπτερο. 
6.-Τις προτάσεις του Δημάρχου και των μελών του ΔΣ όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συνεδρίαση. 
7.-Οτι η θέση που προτείνεται είναι η κατάλληλη από άποψη αισθητικής και αποδοτικότητας. 
8.-Τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν.1416/84. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 21/97 απόφαση του Σ.Σ της 3ης Συνοικίας με την οποία  αυτό 
εισηγείται υπέρ της χορήγησης άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου στην Ελευθερία Μπαντή 
και προτείνει ως χώρο τοποθέτησής του την πλ. Μ. Μπότσαρη και επί της οδού 
Μ.Μπότσαρη ( από την πλευρά που βρίσκεται η στάση Αστικών Λεωφορείων) σε χώρο που 
να διασφαλίζεται η μέγιστη δυνατή απόσταση από το υφιστάμενο περίπτερο. 
 Η ακριβής θέση τοποθέτησης του περιπτέρου θα υποδειχθεί από την αρμόδια 
υπηρεσία του Δήμου σε συνεργασία με το ΣΣ της 3ης Συνοικίας. 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 306 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Μ. Αδαλόγλου 
 Ε. Λελεκάκης   
 Α. Γκαβαϊσές   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 7-7-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
 


